
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 7.12.2023 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Matura, br. Miksánek 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  7)  Informace                                             
  8)  Diskuze 
  9)  Závěr 
 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 19 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Matura a br. Miksánek   
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí                                                                                                         
 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
ses. starostka: přednesla návrhy na vyznamenání jednotlivých členů sborů: SDH Jablonec nad 
Jiz., SDH Bělá u Libštátu, SDH Troskovice, SDH Svojek, SDH Sklenařice, SDH 
Roprachtice, SDH Semily I., SDH Rokytnice nad Jiz., SDH Vysoké nad Jiz., SDH Rovensko 
pod Tr., SDH Libštát, SDH Turnov,  
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 

 Postupuje se dle rozpočtu 
 

 Překročení bylo u Poháru OSH a Poháru Soptíka, toto překročení bylo zaplaceno ze 
sponzorských darů 
 

 Zisk z prodejní činnosti nebude velký – dokoupeny medaile a stužky za věrnost 
 



 Vyúčtovány byly tyto dotace: 
 

 Dotace z NSA – peníze na účtu 
 Dotace z MV-peníze na účtu 
 Dotace LK – ZHVB-peníze na účtu 
 Dotace z Ústředí na volnočasové aktivity, zatím peníze neposlaly 
 Dotace MŠMT – provozní náklady, vzdělávání vedoucích, zatím peníze 

neposlaly 
 Dotace tábory byly přeposlány na sbory (přes 100.000,-Kč) 
 V lednu bude vyúčtování provozních nákladů LK 
 Dotace na rok 2024: MŠMT - max 50%, LK – 1.2. zůstává, 1.1. JSDO 

budou změny 
 Školení hospodářů proběhlo 31.10.2023 v Liberci, bylo přihlášeno 22 ze 

109 sborů, bylo jich málo 
 Stále platí, ze zákona dané: přehledy o majetku poslat přes „datovku“ nebo 

přes OSH 
                                                    

 
          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí  

 
Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
 

 Na okrese máme 11 Zasloužilých hasičů, splnily jsme všechny úkoly-uspořádaly jak 
okresní tak i krajské setkání Zasloužilých hasičů, na přípravě se podílelo více lidí. 
 

 Chtěl bych apelovat na jednotlivé sbory, aby se staraly o své lidi-členy, kteří se 
podílejí, podílely na hasičině. 

 
 Chci poděkovat Mříčné za poskytnutí „azylu“ při krajské setkání Zasloužilých hasičů 

 
 Přeji Vám šťastné Vánoce a hodně zdraví do nového roku. 

 
 
                                                                                    VV vzal informace br. Vejnara na vědomí   
                                         
Bod 6) Informace z OR: 
 
 br. Mlejnek: OORK 
  

 Rada se sešla 9.11.2023, přítomno 5členů z 8  
 

 Ses. starostka nás seznámila s hospodařením 
 
 Byla odsouhlasena inventarizační komise ve složení:  

 
 Předseda: br. Pochop 
 Členové: br. Mlejnek, br. Šulc, br. Vrána, br. Krejčí         

 
 



 Náplní – úkolem bylo připravit zprávu pro VV ohledně úpravy, finančního 
ohodnocení – navýšení platu ses. starostky 
 

 V souvislosti s úpravami „Dohod o provedení práce“, které vyplývají 
z právních norem od 1.10.2023 byl proveden přesun mzdových 
prostředků z této dohody vyplývající z funkce starostky OSH ve výši 
6.000,-Kč do základního platu.  
 

 Dále bylo OORK navrženo VV OSH:                                                                                       
1) zvýšení základního platu administrativní pracovnici a zároveň starostce 
OSH ses. Slavíkové o 8.000,-Kč, s účinností od 1.1.2024. 
(Viz podklady – zpráva OORK pro VV OSH) 
 
2) využít „stravenkový paušál“ ve výši 104,-Kč za každou odpracovanou 
směnu pro administrativní pracovnici a zároveň starostky OSH ses. 
Slavíkové s účinností od 1.1.2024 

                                (Viz podklady – zpráva OORK pro VV OSH) 
 
                                 Proběhlo hlasování VV OSH    PRO: 16      ZDRŽEL SE: 1     PROTI:0  
 
VV schválil navýšení základního platu dle návrhu OORK, zároveň schválil mimořádnou 
odměnu ve výši jednoho měsíčního platu.  
 
 br. Miksánek: dát do zápisu, aby se VV OSH na prosincovém zasedání r.2024 zabýval     
                         otázkou možného navýšení platu ses. starostky 
                          
 
br. Nesvadba: OORV  
 

 Zhodnocení poháru OSH, proběhl bez problémů 
 

 Bude vyhlášen další ročník, v něm by mělo být cca 8 soutěží 
 

 
br. Štěpánek: OORM 
 

 Byla svolána KORM, na které se řešily otázky: 
 

 Nová výzva „Můj klub“ jsou tam nějaké změny, změna v počtu dětí a i 
věkové hranice 
Mnoho sborů na to nedosáhne, musí se sbor účastnit 6 oficiálních soutěží, 
je to zpětně za rok 2023 a musí být pod „hlavičkou“ OSH, KSH či 
republikové soutěže a musí být zapsány do konce roku v kalendáři 
soutěží, na školení vedoucích mládeže a OORM se tyto informace 
připomínají.                
 

 Řešen problém občanských průkazů, zvedlo to velkou nevoli, jsou s Tím 
problémy na soutěžích, budou ještě probíhat další jednání na toto téma – 
za mě bych to zrušil. 
 



 ZVHB – budou se pravidla upravovat 
 

 
 Co se týká OORM  

 
 Bude se plánovat cca na konec února 2024 školení vedoucích mládeže 

 
 OSH vyhlásilo další ročník Soptíka, termíny jsou dané  

 
 Proběhne školení trenérů v Rokytnici nad Jiz. 

 
 Připomenutí soutěží: děti-Vysoké nad Jiz., dorost – Poniklá, 60m s 

překážkami – Bozkov, krajské kolo v Turnově 
 
 

 
br. Houžvička: OORP 
 

 Příští týden bude KORP a uvidíme co se bude řešit 
 

 Byl vyhlášen další ročník „Požární ochrana očima dětí“ 
 

 Nic jiného se zatím neděje 
 
         
                                                                       VV vzal přednesené informace z OR na vědomí       
 
 
 
Bod 7) Informace – bod8) Diskuze 
 
ses. starostka: požádala br. Miksánka, aby přednesl informace ze Shromáždění starostů 
v Přibyslavi, kde ji zastupoval. 
 
br. Miksánek: jednání bylo v některých bodech rušné a to zejména: 
 

 Ohledně již zmíněných občanských průkazů na soutěžích, mělo to své zastánce, tak i 
odpůrce 

 Řešení otázky mandátů jednotlivých sborů při hlasování  
 Přenesení různých pravomocí na SS místo Sjezdu 
 Řešení různých návrhů změn ve stanovách SH ČMS 
 Byl schválen návrh rozpočtu na rok 2024 „bez dotací“  

 
 

ses. starostka: ze zápisu VV SH ČMS – ses. Dana Vilímková upozornila na nevybíravé  
                        chování vedoucího aktivu ZH LK br. Pavla Vejnara z OSH Semily 
 
ses. starostka: požádala br. Vejnara o vysvětlení 
 
br. Vejnar: se k celé věci vyjádřil, jak to z obou stran probíhalo 



 
br. Miksánek: vysvětlil, že Toto emoční jednání br. Vejnara vrhá špatný stín na OSH Semily 
                        a je nevhodné.   

 
ses. starostka: navrhla termín Shromáždění starostů okresu Semily na 31.1.2024 od 16.00hod 
 
br. Jiřička: dotaz, jak to vypadá ohledně auta na OSH?  
 
ses. starostka: odpověděla, je to v řešení na KSH 
 
ses. starostka: poděkovala Všem, kdo něco přinesl do tomboly na ples a vážím si toho 
 
ses. starostka: začínají VVH sborů, nemůžu být všude a tímto děkuji Všem, kteří mě  
                        zastupují  
 
br. Matura: chci poděkovat Marku Vrtilkovi, že za semilský okrsek podal žádost do 
                     participativního rozpočtu města Semil: návrh na úpravu hřiště v Bítouchově, 
                     které využívají sbory Nouzov, Podmoklice, Semily I. Bítouchov a tento návrh  
                     zvítězil a hřiště by se mělo v příštím roce upravovat. 
 
br. Bachtík: chci poděkovat za spolupráci a popřát Vám do nového roku hodně štěstí a zdraví 
 
ses. starostka: také popřála do nového roku hodně štěstí, zdraví a krásné a klidné Vánoce                 
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí,  
 
Bod 9) Závěr 
 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


